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Abstract (en)
In the bulk material container with a bottom discharging valve, a valve seat (2) with an inlet side (25) of conical design is arranged in a guide tube
(1) which is fixed on the bottom outlet of the container (24). On the outlet side, a curved valve plate (3) is supported on the valve seat, projects with
its curvature into the opening of the valve seat (2) and has a guide pin (4) on its hollow side. The guide pin is mounted in a sliding manner in a guide
sleeve (6), arranged in the guide tube (1), and is connected to an actuating device. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dem Schüttgutbehälter mit Bodenauslaufventil ist in einem Leitrohr (1), das am Bodenauslauf des Behälters (24) befestigt ist, ein Ventilsitz
(2) mit konisch gestalteter Zulaufseite (25) angeordnet. Ablaufseitig stützt sich auf dem Ventilsitz ein gewölbter Ventilteller (3) ab, der mit seiner
Wölbung in die Öffnung des Ventilsitzes (2) ragt und der auf seiner hohlen Seite einen Führungsbolzen (4) aufweist. Der Führungsbolzen ist in einer
im Leitrohr (1) angeordneten Führungshülse (6) gleitend gelagert und mit einer Betätigungseinrichtung verbunden. <IMAGE>
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